



Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada

ADDENDUM no.3 / ADDENDUM no. 3

November 6, 2020 / Le 6 novembre 2020

F5211-200401

Wharf Replacement 404, Higgins Shore PEI / Remplacer le quai 404, Higgins Shore, I-P-E

Question 1 :

À l'annexe A, certificat d'assurance sous «type d'assurance » aucune case n'est cochée. Pourriez-vous me faire savoir quelle assurance est nécessaire pour ce projet.

Réponse 1 :

- Responsabilité civile des entreprises
- Assurance des chantiers / Risques d'installation (généralement non-requis pour les contrats qui ne comportent pas de travaux/biens à assurer, tel que: pavage, enlèvement de l'amiante, dragage).

Note : L' ATTESTATION D'ASSURANCE n'est pas requise lors du dépôt de soumission. Elle est seulement requise lors de l'octroi du contrat.

Question 1:

In Annex A Certificate of Insurance under "Type of Insurance", it states required when checked. Under that heading, no boxes are checked. Could you let me know what insurance is required for this project.

Answer 1:

- Commercial General Liability
- Builder's Risk/Installation Floater (generally not required for contracts where there is no work/property to ensure, such as paving, asbestos abatement and dredging).

Please note: CERTIFICATE OF INSURANCE is Not required when submitting a bid. It is only required at contract award.